
Rada Gminy Dobrzyniewo Duże
Komisja Finansów infrastruktury

Or.00l2.2.9.2o23

Protokół nr 55123
z posiedzenia w dniu 25 października 2023 r.

Obrady rozpoczęto o godz. 08.00 a zakończono o godz. 10.05 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:

i) Janina Kozakiewicz
2) Wojciech Lenczewski

3) Katarzyna Pogorzelska

4) Daniel Tofiło
5) Grażyna Woźn iewska
6) Ireneusz Lewkowski

7) Beata Dybacka
Lista obecności stanowi łązn[kNrj do niniejszego protokołu.
Ponadto:

i) Wojciech Cybulski - Wójt Gminy,
2) Monika Elżbieta Krawczeniuk- Skarbnik Gminy,

3) Marcin Kulikowski — pracownik Urzędu Gminy.

Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.

Posiedzeniu przewodniczyła radna Katarzyna Pogorzelska-przewodnicząca Komisji Finansów
i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże, która otworzyła posiedzenie i stwierdziła, że na 7 członków
Komisji w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych.

Liczba radnych obecnych na posiedzeniu zabezpiecza kworum do podejmowania prawomocnych wniosków,
opinii i stanowisk.

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodnicząca posiedzenia odczytała porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Analiza propozycji składanych do projektu budżetu gminy na 2024 r.

4. Zajęcie stanowiska w sprawie współfinansowania zadań związanych z budową wyniesionego przejścia dla
pieszych na skrzyżowaniu drogi powiatowej Nr 1392B i 1369B w m. Obrubniki oraz wykonaniem drogi dla
pieszych wzdłuż drogi powiatowej Nrl39oB- ul. Dzikowskiej w Fastach.

5. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLIV Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.
6. Sprawy bieżące.

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Poinformowała, że wnioskodawcą projektów uchwał, jest Wójt Gminy Dobrzyniewo Duże.
Zasugerowała, aby zmienić kolejność punktów w porządku posiedzenia, a mianowicie Qnidwiniępkto
pkt 4.
Członkowie komisji jednogłośnie wyrazili zgodę.

Zapytała, czy są inne propozycje zmian porządku posiedzenia.

Nie zgłoszono.



Ad. pkt 4. Zajęcie stanowiska w sprawie współfinansowania zadań związanych z budową wyniesionego

przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu drogi powiatowej Nr 1392B i 1369B w m. Obrubniki

oraz wykonaniem drogi dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej Nr 1390B- ul. Dzikowskiej w Fastach.

Pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku Nr 5T.42o.200.2o23 z dnia 10.10.2023 r. stanowi załącznik

Nr2 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się do P. Marcina Kulikowskiego z prośbą o odniesienie się kwestii

budowy wyniesionego przejścia dla pieszych w miejscowości Obrubniki. Jej zdaniem należy wyjaśnić

zasadność tego zadania czy wyniesienie można zastąpić spowalniaczami. Zaproponowała, aby na

posiedzenie komisji zaprosić członka Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego.
Wójt Gminy stwierdził, że Powiat Białostocki nie wyraża woli wybudowania przejścia wyniesionego,

ponieważ realizująca tego zadania wiąże się z wytyczeniem działek.

Zaproponował członkom komisji, aby wkład gminy na wybudowanie wyniesienia został przeznaczony na

wytyczenie drogi w Obrubnikach np. 50 tys. zł. Poprosiło rozważenie tej sprawy.

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w takim przypadku należy podjąć uchwałę intencyjną.
Wójt Gminy wspomniał, że w przypadku remontu ul. Dzikowskiej w Fastach w pierwszej kolejności należy

wykonać kanalizację deszczową oraz chodnik uliczny. Najpierw należy uzyskać akceptację GDDR1A.

Radna Beata Dybacka stwierdziła, że Powiat Białostocki winień wyremontować nawierzchnię odcinka drogi

w miejscowości Ponikła. Wspomniała, że w dalszym ciągu nie ma odpowiedzi na temat budowy nawierzchni

drogi w Obrubnikach oraz chodnika ulicznego.
Przewodnicząca posiedzenia zaproponowała przeprowadzenie głosowania w sprawie zajęcia stanowiska

w sprawie współfinansowania wspólnie z Powiatem Białostockim zadania-budową wyniesionego przejścia

dla pieszych na skrzyżowaniu drogi powiatowej Nr 1392B i 1369B w m. Obrubniki - czas głosowania: 25

października 2023, godz. 08:38, wyniki: ZA: o, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:

°

Wyniki imien Beata Dybacka (PRZECIW), Janina Kozakiewicz (PRZECIW), Wojciech Lenczewski

(PRZECIW), Ireneusz Lewkowski (PRZECIW), Katarzyna Pogorzelska (PRZECIW), Daniel Tofiło (PRZECIW),

Grażyna Woźniewska (PRZECIW)

Ad. pkt 3. Analiza propozycji składanych do projektu budżetu gminy na 2024 r.
Skarbnik Gminy poinformowała, że aktualnie projekt budżetu został przekazany do Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Białymstoku w celu wydania opinii.
Propozycje mogą byś składane po otrzymani decyzji RIO.

Ad. pkt 5. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLIV Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo

Duże:
a) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2033

b) w sprawie zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże na rok 2023

Skarbnik Gminy poinformowała, że na sesji Rady Gminy zostanie przedstawiona radnym autopoprawkę

do projektów uchwał.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy radni mają uwagi, pytania dotyczące projektów uchwał.

Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2033 - czas głosowania: 25 października 2023, godz. D92, wyniki: ZA:

7, PRZECIW: o, WSTRZYMUJĘ SIĘ: o, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz

Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu komisji.

Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów linfrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.

Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Projekt uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy:

Or.0006.11.2023;

Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo

Duże na rok 2023 - czas głosowania: 25 października 2023, godz. p98, wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0,

WSTRZYMUJĘ SIĘ: o, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz

Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu komisji.

Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.



Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Projekt uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy:
Or.0006.11.2o23;

c) w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Obszaru Funkcjonalnego do roku
2035 „oraz wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami w zakresie jego wdrożenia

W ramach tego punktu autor dokumentu dokonał prezentacji założeń strategii działań.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie Komisji chcieliby wnieść uwagi do przedmiotowego
Planu.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej
Mobilności Miejskiej Obszaru Funkcjonalnego do roku 2035” oraz wyrażenia woli współdziałania z innymi
gminami w zakresie jego wdrożenia - czas głosowania: 25 października 2023, godz. 09:28, wyniki: ZA: 7,
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: o, BRAK GŁOSU: o, NIEOBECNI: O

Wyn[kŁimienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA)
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu komisji.
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.
Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Projekt uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy:
Or. 0006.11.2023;

d) w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia
odpłatności za pobyt w Klubie Senior+ w Chrabołach

Przewodnicząca posiedzenia odczytała uzasadnienie do projektu uchwały.
Następnie głos zabrała P. Agata Krupska — kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Dobrzyn lewie Dużym, która przekazała następujące informacje:

— wysokość kryterium dochodowego wynika z ustawy o pomocy społecznej,
— kwotę dofinansowania! zwolnienie z opłat ustala Rada Gminy, wymagane uczestnictwo- 5 dni

w tygodniu po 4godziny,
— Klub jest jednostką organizacyjną (w ramach współpracy z organizacyjnymi pozarządowymi),
— wymagane jest powołanie kierownika jednostki, opracowania regulaminu organizacyjnego,

zatrudnienia pracownika do prowadzenia dokumentacji,
— zgodnie z projektem okres działania klubu to 3 lata,
— lekarz rodzinny wyraża zgodę na uczestnictwo w zajęciach wydając odpowiednie zaświadczenie.

Dodatkowo Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina otrzymała dofinansowanie w wys. 80 tys. zł. Jednym
z warunków było utworzenie Klubu Seniora. Poinformował, że w przypadku nie podjęcia uchwały
gmina będzie zmuszona zwrócić dotację podmiotowi dofinansowującemu.

Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy radni mają uwagi, pytania dotyczące projektów uchwał.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad
ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie Senior÷ w Chrabołach - czas głosowania: 25 października 2023,

godz. 09:44, wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne: Beata Dybacka (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz
Lewkowski (ZA), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu komisji.
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.
Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Projekt uchwał Rady Gminy” - Nr sprawy:
Or.0006.11.2o23;

Ad. pkt.6. Sprawy bieżące.
Głos zabrał P. Marcin Kulikowski, który przekazał radnym szczegółowe informację na temat dróg na terenie
gminy dotyczącą klasyfikacji dróg, priorytetów, oczekiwań mieszkańców w zakresie budowy asfaltowych
nawierzchni dróg gminnych!dojazdowych.
W ramach tego punktu poruszono następujące kwestie:

— radna Beata Dybacka zgłosiła konieczność budowy parkingu, ogrodzenia, altanki przy świetlicy
wiejskiej w Obrubnikach,



— publicznego transportu zbiorowego (linia 406)— omówiono efekty kontroli usług przeprowadzonej
przez pracownika Urzędu.

— stanu technicznego placów zabaw na terenie Gminy(wniosek o dokonanie kontroli zgłoszony został
do Komisji Rewizyjnej), przebieg przeglądów technicznych zreferowała Anna Adamska — pracownik
Urzędu Gminy. Stwierdziła, że wniesiono żadnych zastrzeżeń,

— przebudowy ul. Skrajnej w Fastach,
— pozyskania środków zewnętrznych na budowę dróg,
— wykonania dokumentacji projektowej na modernizację dróg: ul. Skrajna, Przytulna, Łąkowa

w Fastach,
— zakupu dodatkowego wielofunkcyjnego sprzętu do utrzymania dróg,
— zabezpieczenia w budżecie gminy środków finansowych na budowę ul. Świerkowej w Dobrzyniewie

Dużym,

— opracowania Strategii Rozwoju Dróg pod kątem potrzeb lokalnych
— opracowania uchwały dotyczącej partycypacji mieszkańców gminy w kosztach budowy dróg

dojazdowych.
Innych spraw nie zgłoszono.

Ad. pkt 7. Zamknięcie posiedzenia Komisji.
W związku z wyczerpaniem się porządku obrad przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji Finansów
infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.

PRZEWODMCZ
isj Fiun6w

Uczestnictwo w głosowaniach:
Jc/7”-cł /Z2”1Z2

Dybacka Beata: 4/4 W O

Kozakiewicz Janina: 4/4
Lenczewski Wojciech: 4/4
Lewkowski Ireneusz : 4/4
Pogorzelska Katarzyna : 4/4
Tofiło Daniel: 4/4
Woźniewska Grażyna: 4/4

Przygotował(a): Mariola Grzegorczyk

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Na stronie internetowej: bi udobyzyniwoduz.wrotapodlasia.p1 zamieszczono:
— Pfoetyt4bwał/zakładka: projektowanie aktów!
— Protokół z posiedzenia Komisji/zakładka: organy gminy!


